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Dnr 15KS/225 Kommunstyrelsens planutskott 2015-08-26 §58 

Ändringar av detaljplanegräns för Gustavsbergs centrum 

 
Planutskottets beslut 
 

1. Ändring av detaljplanegräns för Gustavsbergs centrum godkänns. 

2. Ge förvaltningen i uppdrag att återkomma med förslag på parallella 

arkitektuppdrag gällande Gustavsbergs centrum. 
 

Beslutsnivå 

Kommunstyrelsens planutskott 

 
Ärendebeskrivning 

Detaljplanen för Gustavsbergs centrum befinner sig inför samråd. Flertalet 

utredningar pågår parallellt och därmed har nya uppgifter som påverkar 

utformningen av detaljplanegränsen framkommit. Detaljplanegränsen föreslås 

därför ändras. 

 
Handlingar i ärendet 

Tjänsteskrivelse, Ändringar av detaljplanegräns för Gustavsbergs centrum, 

2015-08-19. 

 
Yrkanden 

Anders Gullander (FP) yrkar bifall till förvaltningens förslag med tillägget att 

”Ge förvaltningen i uppdrag att återkomma med förslag på parallella 

arkitektuppdrag gällande Gustavsbergs centrum.” 

 

Ina Ununger (C) och Annika Andersson Ribbing (S) yrkar bifall till 

Gullanders yrkande. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden ställer proposition om KSPU kan besluta enligt Gullanders (FP) 

yrkande och finner att KSPU beslutar att bifalla Gullanders yrkande. 

 
Reservationer och protokollsanteckningar 

Socialdemokraterna lämnar följande protokollsanteckning: 

” En diskussion fördes under mötet kring utökning av område två och dess 

syfte att lösa parkeringsbehovet för centrumområdet. Kommundirektören 

underströk att utökningen av markområde två inte innebär att parkeringar ska 

lokaliseras just där, utan ger bättre förutsättningar att lösa helheten. 

Kommundirektören framförde också möjligheten att låta ett större samlat 

område gå ut på parallella uppdrag (centrum och Vattentornsberget).  

 

Vi socialdemokrater välkomnar det och stödjer tanken på parallella uppdrag. 

Med den precisering som framkommit muntligt (att det inte självklart ska 

vara ett parkeringshus vid den bergiga delen i område 2) anser vi det klokt att 

utöka markområdet för centrumplanen.” 
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Sändlista 

Sektor samhällsbyggnad 
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